
 
Geachte raadsleden,   
 
In een eerdere collegebrief is u toegezegd dat het college bij uw raad zou terugkomen met meer 
informatie over (de doorontwikkeling van) vensterscholen. Daarover het volgende. Vensterscholen 
worden veelal geassocieerd met gebouwen waarin een basisschool gehuisvest is in combinatie met 
andere voorzieningen. Eind vorige eeuw was dit een belangrijk middel om samenwerking tussen 
kinderopvang en basisonderwijs te stimuleren, om zo samen te werken aan een fijne leeromgeving 
waarin kinderen zich optimaal konden ontwikkelen.  
 
Tegenwoordig werken alle basisscholen in de gemeente Groningen samen met 
kinderopvangorganisaties. Daarnaast werken zij op diverse andere vlakken ook verder aan 
samenwerking en kwaliteit. Dat doen ze echter lang niet altijd (meer) onder de vlag ‘Vensterschool’. 
Het onderwijs is zelf aan zet als het gaat over de term die ze willen gebruiken. Dat is bijvoorbeeld ‘IKC’ 
of ‘Positief opgroeien in de wijk’, naast scholen die zich nog als ‘vensterschool’ afficheren.  
 
De inhoudelijke pijlers komen terug in de Onderwijsagenda, het Maatschappelijk Akkoord en in 
Positief opgroeien. Zo wordt bijvoorbeeld de doorgaande ontwikkelings- en leerlijn bevordert door 
onder andere Kansrijke Start, VVE en de verlengde schooldag. Het Maatschappelijk Akkoord (in 
samenwerking met kinderopvang- en onderwijspartners) speelt een belangrijke rol bij 
kansengelijkheid en het voorkomen van segregatie. Hierbij valt bijvoorbeeld te denken aan de inzet 
van brugfunctionarissen en de afspraken over uniforme aanmelding op basisscholen. 
 
Het pijlers van het voormalige vensterschoolbeleid zijn daarmee ingebed en verweven in ons huidige 
onderwijs- en jeugdbeleid. Uiteraard houden we u op al die onderdelen goed geïnformeerd.  
 
Ik vertrouw erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd, 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Carine Bloemhoff 
wethouder Onderwijs 

  

 


